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وزیر نیرو :
کسری 20 هزار مگاواتی برق 
به اندازه نیاز دو کشور است!

وزیر نیرو با بیان اینکه 20هزار مگاوات کسری برق امسال و 25 هزار 
مگاوات کسری سال آینده برق مورد نیاز دو کشور است و میزان 
کمی نیست، گفت: خاموشی ها به اقتصاد کشور ضربه بزرگی وارد 
می کند و این صدمه به دلیل اقدامات ناهنجار برخی افراد است. عباس 
علی آبادی وزیر نیرو در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، 
در خصوص ناترازی در تامین برق و آب، گفت: واقعیت این است 

که ناترازی بزرگی در حوزه برق و آب داریم که ناشی از بدمصرفی، 
نرسیدن ظرفیت های تولیدی به شرایط بهره برداری است و درحال 
تلاش هستیم که آن را برطرف کنیم. وی با اشاره به اینکه درسال 
جاری برنامه گسترده ای برای نیروگاه های تجدیدپذیر داریم، ادامه داد: 
درحال برنامه ریزی برای حدود 30 هزار مگاوات نیروگاه خورشیدی 
هستیم. شروع کار زمانبر است اما پس از شکل گیری سرعت آن 
افزایش پیدا می کند. این عضو کابینه دولت چهاردهم با تاکید بر اینکه 
برای تابستان سال آینده بخشی از نیروگاه های خورشیدی برنامه 
ریزی شده به بهره برداری می شد، عنوان کرد: میزان نیروگاه های 
خورشیدی که به بهره برداری می رسد مشخص نیست و برای این 

اقدام باید تامین مالی صورت بگیرد و از بخش خصوصی دعوت شود. 
درحال تلاش هستیم وام تامین کنیم و برق تولیدی نیروگاه های 
خورشیدی را به قیمت واقعی خریداری کنیم تا جذابیت اقتصادی 
داشته باشد؛ جذابیت محیط کسب و کار در دستورکار قرار دارد. وزیر 
نیرو با بیان اینکه متاسفانه در کشور بدمصرفی وجود دارد باید از آن 
جلوگیری کنیم، گفت: متاسفانه عده ای قلیلی از برق ارزان قیمت 
برای خلق ثروت سوء استفاده می کنند و مشروعیت تولید رمز ارز از 
برق ارزان قیمت اشکالات اساسی دارد. درحال برنامه ریزی هستیم 
با سایر قیمت های مرتبط هستیم تا از این اقدامات جلوگیری کنیم 

و مصرف را به حد متعادل کاهش دهیم تا مردم کمتر آسیب ببینند.

رسانه بینالملل

بشار اسد :
پاسخ ایران به اسرائیل 

پاسخی قدرتمند بود
»پاسخ ایران به تجاوزات مکرر اسرائیل به ملت های منطقه 
به  درسی  و  بود  قدرتمند  پاسخی  کشورها،  حاکمیت  و 
قادر  مقاومت  محور  اینکه  بر  مبنی  داد  رژیم صهیونیستی 
شکست  و  آن  بازداشت  و  دشمن  برابر  در  بازدارندگی  به 
همبستگی  و  اراده  به لطف  و  است  نقشه هایش  و  طرح ها 

ملت ها قدرتمند و ثابت قدم باقی خواهد ماند.«
اهمیت  و  سوریه  و  ایران  استراتژیک  روابط  بر  اسد  بشار 
با چالش ها و تهدیدهای پیشِ روی منطقه و  آن در مقابله 
ملتهای آن و در رأس آن مقابله با اشغالگری و جنایات رژیم 
صهیونیستی در کشتار علیه غیرنظامیان در لبنان، فلسطین 

و سوریه تأکید کرد. 
اسلامی  جمهوری  خارجه  امور  وزیر  عراقچی  عباس  سید 
امروز،  می برد،  به سر  دمشق  در  هیئتی  رأس  در  که  ایران 

شنبه، با بشار اسد رئیس جمهور سوریه دیدار کرد. 
بشار اسد طی این دیدار بر روابط استراتژیک ایران و سوریه 
پیشِروی  تهدیدهای  و  با چالش ها  مقابله  در  آن  اهمیت  و 
منطقه و ملتهای آن و در رأس آن مقابله با اشغالگری رژیم 
صهیونیستی در اراضی عربی و ارتکاب جنایات کشتار علیه 
غیرنظامیان از سوی این رژیم در لبنان، فلسطین و سوریه 

تأکید کرد. 
اشکال  تمام  برابر  در  مقاومت  کرد:  تصریح  اسد  بشار 
مشروع  حقی  دسته جمعی  کشتار  و  تجاوزگری  اشغالگری، 
به چنین حقی،  اعتقاد  و  آن  از  مردمی  در سایه حمایت  و 

قدرتمند است. 
تجاوزات  به  ایران  پاسخ  کرد:  تأکید  سوریه  رئیس جمهور 
کشورها،  حاکمیت  و  منطقه  ملتهای  به  اسرائیل  مکرر 
پاسخی قدرتمند بود و درسی به رژیم صهیونیستی داد مبنی 
بر اینکه محور مقاومت قادر به بازدارندگی در برابر دشمن 
و  است  نقشه هایش  و  طرح ها  شکست  و  آن  بازداشت  و 
به لطف اراده و همبستگی ملت ها قدرتمند و ثابت قدم باقی 

خواهد ماند. 
اسد تأکید کرد: تنها راه در برابر رژیم اسرائیل، توقف جنایات 
کشتار و ریختن خون بیگناهان و بازگرداندن حقوق مشروع 

به صاحبانشان است. 
توقف  راههای  عراقچی،  و  اسد  بشار  چارچوب،  این  در 
از  حمایت  اهمیت  و  لبنان  به  رژیم صهیونیستی  تجاوزات 
لبنانی در سایه آوارگی گسترده ای را که تجاوزات  برادران 

اسرائیل باعث آن شده است، بررسی کردند. 

نیویورک تایمز: 
یحیی سنوار قصد آتش بس ندارد

نیویورک تایمز نوشت که سنوار مدت ها است به این باور 
به همین  برد  نخواهد  به در  این جنگ جان  از  رسیده که 

خاطر مذاکرات آتش بس را کاملًا بلوکه کرده است.
آمریکایی می گوید: رهبر جدید حماس موضع  نشریه  یک 
سخت تری در قبال آتش بس با اسرائیل اتخاذ کرده است. 
نشریه نیویورک تایمز به نقل از چند مقام آمریکایی که آنها 
را مطلع نامیده نوشت: یحیی سنوار رهبر گروه حماس در 
ترجیح  و  کرده  پیدا  سرسختانه تر  موضعی  اخیر  هفته های 
می دهد اسرائیل را در این درگیری وسیع منطقه ای نگه دارد 

تا اینکه آتش بس را بپذیرد. 
نیویورک تایمز نوشت که سنوار مدت ها است به این باور 
به همین  برد  نخواهد  به در  این جنگ جان  از  رسیده که 

خاطر مذاکرات آتش بس را کاملًا بلوکه کرده است.
 بنابر این گزارش، این نتانیاهو نخست وزیر اسرائیل است 
که با کارشکنی های خود به ویژه در مورد دو گذرگاه نتزاریم 
موضع  شدن  سخت  و  مذاکرات  پیچیدگی  بر  فیلادلفی  و 

سنوار کمک کرده است.
که  است  مدت ها  سنوار  تایمز  نیویورک  گزارش  براساس   
طریق  از  و  نکرده  استفاده  الکترونیکی  ارتباطی  وسایل  از 

پیام رسان های انسانی پیام خود را منتقل می کند.

استولتنبرگ : 
کی یف باید تسلیم قلمرو را بپذیرد

به  برای دستیابی  اوکراین  که  ناتو می گوید  دبیرکل سابق 
صلح و تضامین امنیتی باید تسلیم بخشی از خاک خود به 

روسیه را بپذیرد.
ینس استولتنبرگ، دبیرکل سابق ناتو در نخستین گفت وگو 
که  کرد  تاکید  ائتلاف،  این  دبیرکلی  دوران  اتمام  از  پس 
باید  امنیتی  برای دستیابی به صلح و ضمانت های  کی یف 

تسلط روسیه بر بخشی از قلمروی اوکراین را بپذیرد.
استولتنبرگ اول اکتبر به ۱0 سال تصدی منصب دبیرکلی 
ناتو پایان و جای خود را به مارک روته، نخست وزیر پیشین 
فایننشال تایمز  با  تفصیلی  گفت وگوی  این  در  او  داد.  هلند 
گفت که کی یف احتمالًا باید درباره نگاهش مبنی بر احیای 
بازنگری  صلح،  توافق  پیش نیاز  عنوان  به   ۱۹۹۱ مرزهای 
نوامبر  ماه  انتخابات  از  ناتو گفت: پس  کند. دبیرکل سابق 
این  احتمالًا  و  داد  خواهد  رخ  تازه ای  تحولات  آمریکا، 
تحولات در حوزه راه های تلاش برای پیشروی در میدان 

نبرد در کنار اقدام حول میز مذاکره خواهد بود.
را  اوکراین  آورده و  را فراهم  باید شرایط  افزود: غرب  وی 
تا چیزی  با روس ها کند  پای میز مذاکره  به نشستن  قادر 
آنها به  بیاورد؛ چیزی که باعث بقای  قابل قبول به دست 
درباره  ناتو  سابق  دبیرکل  شود.  مستقل  کشور  عنوان یک 
پیشنهادش برای ولودیمیر زلنسکی، رئیس جمهور اوکراین، 
که حدود ۸5 سال  قطعنامه شوروی-فنلاند  مشابه  چیزی 
سال  در  فنلاند  افزود:  و  کرد  مطرح  را  شد  تصویب  پیش 
آنها  جنگید.  سابق  شوروی  با  شجاعانه  نبردی  در   ۱۹3۹
به  می رفت  انتظار  آنچه  از  بیشتری  مراتب  به  هزینه های 
درصد   ۱0 تسلیم  با  جنگ  کردند.  تحمیل  سرخ  ارتش 
قلمروی شان تمام شد اما فنلاندی ها در عوض مرزی امن 
به دست آوردند. براساس پیمان مارس ۱۹۴0، فنلاند بخش 
شوروی  به  را  »ویپوری«  و  »کارلیا«  منطقه  از  عمده ای 
آن  در  این کشور  بزرگ  ویپوری دومین شهر  واگذار کرد. 
برهه بود. استولتنبرگ مدعی شد که حتی اگر »خطی وجود 
داشته باشد که لزوماً جزو مرز بین المللی رسمی نباشد، باز 

هم می تواند تضامین امنیتی به دست آورد.«

سازمان غذا و دارو اعلام کرد :
2200 شرکت تولید تجهیزات پزشکی

در کشور وجود دارد
وجود  کشور  در  پزشکی  تجهیزات  تولیدی  شرکت   2200
دارد که ۴0 درصد نیاز کشور در این حوزه در داخل تولید 
می شود. مدیرکل تجهیزات و ملزومات پزشکی سازمان غذا 
و دارو با اشاره به اینکه قوانین سازمان غذا و داروی ایران 
در حوزه تجهیزات پزشکی مشابه قوانین CE در تجهیزات 
لحاظ  به  ایران  در  تولیدی  است، گفت: تجهیزات  پزشکی 
قیمت و کیفیت از بسیاری از کشورهای منطقه دیگر جلوتر 
تولیدی  شرکت   2200 گفت:  شاهمرادی  سعیدرضا  است. 
نیاز  دارد که ۴0 درصد  در کشور وجود  پزشکی  تجهیزات 

کشور در این حوزه در داخل تولید می شود.
وی با اشاره به اینکه برای صادرات تجهیزات پزشکی سختی 
ثبت گواهی به اندازه دارو نیست، اظهار کرد: برای صادرات 
تجهیزات پزشکی معمولًا با اخذ CE کالا در کشورها قابل 
و  غذا  سازمان  پزشکی  تجهیزات  مدیرکل  است.   قبول 
برای  ایران  داروی  ما در سازمان غذا و  دارو تصریح کرد: 
صدور تاییدیه کیفی تجهیزات پزشکی سخت گیری زیادی 
داریم و قوانین مان نیز شبیه CE است؛ از کشورهایی مانند 
ارمنستان می خواهیم که تاییدیه وزارت بهداشت ایران برای 
بنابر  باشد.  تجهیزات پزشکی به عنوان مدرک قابل قبول 
به  اشاره  با  دارو، وی  و  غذا  سازمان  روابط عمومی  اعلام 
بیمارستان های  در  استفاده  مورد  پزشکی  تجهیزات  اینکه 
بسیار  دیگر  کشورهای  از  کیفیت  و  قیمت  لحاظ  به  ایران 
پزشکی  ملزومات  و  تجهیزات  صادرات  از  است،  پیشتازتر 

استقبال کرد.

وزیر ارتباطات :
فیلترینگ بررسی می شود

گفته  طبق  کرد:  اظهار  هاشمی  ستار  اقتصادنیوز: 
اینترنت  وضعیت  برای  باید  جلسه  این  در  رئیس جمهور 
به  مربوط  بحث  اما  گزارش شود،  و  انجام  جامعی  ارزیابی 

ساماندهی فیلترشکن ها بیش از سایر موارد منعکس شد.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: در جلسه شورای 
عالی فضای مجازی رئیس جمهور دستور بررسی وضعیت 
کلی اینترنت را صادر کرد. در این جلسه علاوه بر موضوع 
به  منجر  که  فیلترشکن ها  ساماندهی  درباره  فیلتر،  رفع 

آلودگی در اینترنت می شود نیز صحبت شد.
مجازی  فضای  عالی  شورای  جلسه  درباره  هاشمی  ستار 
از وضعیت  کرد  اعلام  رئیس جمهور  جلسه  این  در  افزود: 
بحث  اما  شود،  گزارش  و  انجام  جامعی  ارزیابی  اینترنت 
موارد  بقیه  از  بیش  فیلترشکن ها  ساماندهی  به  مربوط 

منعکس شد.
به  مربوط  بررسی های  بر  جلسه علاوه  این  در  افزود:  وی 
رفع فیلترینگ، درباره ساماندهی فیلترشکن ها که منجر به 
بروز مشکل و آلودگی در شبکه ملی اطلاعات می شود نیز 

صحبت هایی انجام شد.
موجود  وضعیت  اساس،  این  بر  خاطرنشان کرد:   هاشمی 
اطلاعات وجود  ملی  آلودگی هایی که در شبکه  و  اینترنت 

دارد باید بررسی شده و گزارش شود.

وزیر نفت : 
نگران بروز بحران

از سوی دشمنان نیستیم
وزیر نفت با بیان اینکه سفر به عسلویه به منظور بازدید از 
همکارانم  تلاش های  و  زحمات  از  قدردانی  و  منطقه  این 
است، گفت: نگران بحران هایی که دشمنان انقلاب ایجاد 
می کنند نیستیم و این سفر برای ما سفری کاری و عادی 

به شمار می آید.
از  میدانی  بازدید  به منظور  نفت،  وزیر  پاک نژاد،  محسن 
بخش های مختلف تولید گاز و سنجش میزان آمادگی برای 

زمستان ۱۴03 وارد عسلویه شد.
طبق آنچه سایت اطلاع رسانی وزارت نفت از صحبت های 
وزیر نفت در این بازدید منتشر کرده، پاک نژاد اظهار داشت: 
قدردانی  و  منطقه  این  از  بازدید  به منظور  عسلویه  به  سفر 
فعالیت  سکوها  در  که  همکارانم  تلاش های  و  زحمات  از 
دارند  کشور  گاز  تأمین  در  کننده   تعیین  نقشی  و  می کنند 

انجام می شود.
این  با مشکلاتی که ممکن است  این سفر  در  افزود:  وی 
عزیزان داشته باشند آشنا می شوم و درصدد رفع آنها خواهیم 
اقدام هایی  و  داشته ام  مدنظر  نکاتی  گذشته  از  اگرچه  بود، 
برای رفع مشکلات انجام شده است، اما تمایل دارم که این 
موضوع را مستقیم از زبان آنها شنیده تا چالش ها برطرف 
شود؛ همچنین می خواهم در این روزهای خاص قوت قلبی 
برای همکارانم و در کنار آنها باشم. وزیر نفت تصریح کرد: 
که  بحران هایی  نگران  ما  است،  عادی  بازدید  یک  این 
دشمنان انقلاب ایجاد می کنند نیستیم و این سفر برای ما 

سفری کاری و عادی به شمار می آید.

سازمان بورس :
نحوه انجام معاملات در بورس ها

اصلاح می شود
»اصلاحات  پیش نویس  درباره  بورس  سازمان 
معاملات  انجام  نحوه  با  مرتبط  اجرایی  دستورالعمل های 
سایر  و  انرژی  بورس  و  کالا  بورس  فرابورس،  بورس،  در 

دستورالعمل های مربوط« فراخوان داد.
مرکز  تسنیم،  خبرگزاری  اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
مشاوران حقوقی و تدوین مقررات بازار سرمایه اعلام کرد: 
در اجرای ماده 7 قانون بازار اوراق بهادار و ماده 30 الحاقی 
پیش نویس  وکار،  کسب  محیط  مستمر  بهبود  قانون  به 
انجام  با نحوه  اجرایی مرتبط  »اصلاحات دستورالعمل های 
معاملات در بورس، فرابورس، بورس کالا و بورس انرژی 
نظرهای  مبنای  بر  مربوطه«  دستورالعمل های  سایر  و 
تخصصی و کارشناسی واحدهای ذی ربط در سازمان بورس 
و اوراق بهادار و ارکان مرتبط در بازار سرمایه تنظیم شده و 
به منظور استفاده از نظرهای ارزشمند عموم علی الخصوص 
این  نهایی  تدوین  در  سرمایه  بازار  حوزه  در  صاحب نظران 

دستورالعمل منتشر می شود.

به صورت  کنونی، که  به شیوه  »واردات خودرو 
سبب  نه تن ها  می گیرد،  صورت  قطره چکانی 
را  راه  بیشتر  بلکه  نشده،  بازار  وضعیت  بهبود 
برای دلالان و سودجویان باز کرده است، عرضه 
محدود خودرو های وارداتی، منجر به ایجاد بازار 
مصرف کنندگان  برای  را  شرایط  و  شده  دلالی 
واقعی سخت تر کرده است، درواقع این وضعیت 
نه تن ها کمکی به رقابتی شدن بازار نکرده بلکه 
است.«  تقویت کرده  را  آن  انحصار و مشکلات 
سیدکریم معصومی درباره وضعیت بازار خودرو و 
تأثیر واردات بر آن، گفت: واردات خودرو می تواند 
برون رفت  برای  اساسی  راهکار  یک  عنوان  به 
در  و  کرده  عمل  خودرو  بازار  فعلی  وضعیت  از 
عین حال، خودروسازان داخلی را به سمت تولید 
رقابتی سوق دهد.  نماینده مردم فومن و شفت در 
به چالش های  ادامه  مجلس شورای اسلامی در 
اشاره  بنزین  و  خودرو  قیمت گذاری  در  موجود 
کرد و گفت: زمانی می توان قیمت بنزین را آزاد 
با  متناسب  و  معقول  قیمتی  به  خودرو  که  کرد 
قیمت های جهانی به دست مصرف کننده برسد، 
این موضوع بدین معناست که در وهله اول باید 
به صورت  خودرو  واردات  برای  لازم  اقدامات 
جدی تر دنبال شود و تعرفه های گزاف و سنگینی 
-که بر واردات خودرو اعمال می شود- برداشته 
مازاد  از  خودرو  بازار  است  این صورت  در  شود، 

وی  شد.   خواهد  رها  دلال بازی هایی  و  تقاضا 
نیز  خودرو  واردات  فعلی  سیاست های  درباره 
انتقاداتی را مطرح کرد و گفت: واردات خودرو به 
شیوه کنونی، که به صورت قطره چکانی صورت 
می گیرد، نه تنها سبب بهبود وضعیت بازار نشده، 
بلکه بیشتر راه را برای دلالان و سودجویان باز 
وارداتی،  خودروهای  محدود  عرضه  است،  کرده 
منجر به ایجاد بازار دلالی شده و شرایط را برای 

است،  کرده  سخت تر  واقعی  مصرف کنندگان 
درواقع این وضعیت نه تنها کمکی به رقابتی شدن 
بازار نکرده بلکه انحصار و مشکلات آن را تقویت 
واردات  اگر  کرد:  تأکید  معصومی  است.   کرده 
خودرو به صورت گسترده و با حذف تعرفه های 
سنگین انجام شود، خودروسازان داخلی نیز ناچار 
به  داخلی  خودروسازان  شد.  خواهند  رقابت  به 
ارتقای  به  نیازی  بازار،  بودن  انحصاری  دلیل 

کیفیت و رقابت با محصولات خارجی نمی بینند، 
اما با واردات خودرو و ایجاد رقابت، آن ها مجبور 
خواهند شد تا کیفیت محصولات خود را افزایش 
اشاره  با  کنند. وی  منطقی تر  را  قیمت ها  و  داده 
بازار و اقتصاد  اثرات مثبت واردات خودرو بر  به 
ایجاد  علاوه بر  خودرو  واردات  افزود:  کشور 
کیفیت  افزایش  سبب  می تواند  بازار،  در  رقابت 
به  نه تنها  مسئله  این  شود،  نیز  داخلی  تولیدات 
نفع مصرف کننده خواهد بود، بلکه در نهایت به 
صنعت  در  بهره وری  و  تکنولوژی  سطح  ارتقای 
ازسوی  شد،  خواهد  منجر  کشور  خودروسازی 
زمانی که قیمت خودروها منطقی تر شود،  دیگر 
آزادسازی قیمت بنزین نیز قابل پذیرش تر خواهد 
بود و فشار کمتری بر مردم وارد می شود.  نماینده 
مردم فومن و شفت در مجلس شورای اسلامی 
سیاست های  در  بازنگری  لزوم  بر  همچنین 
واردات خودرو و تعرفه های مربوط به آن تأکید 
کرد و گفت: زمان آن رسیده که سیاست گذاران 
و مسئولان حوزه خودروسازی، به جای تمرکز بر 
انحصار و محدودیت ها، به سمت ایجاد رقابت و 
بازار آزاد حرکت کنند، باید با رویکردی سازنده، 
داخلی  خودروسازی  صنعت  تقویت  دنبال  به 
و  خارجی  رقبای  ورود  با  تنها  امر  این  باشیم، 
ایجاد یک فضای رقابتی واقعی امکان پذیر است.

پرستار  هزار   ۱2 استخدام  از  پرستاری  نظام  سازمان  کل  رئیس 
خواسته  مهمترین  را  استخدام  نجاتیان  احمد  داد.  خبر  جدید، 
پرستاران اعلام کرد و گفت: احتمالا مجوز استخدامی تا یک ماه 
آینده به وزارت بهداشت داده می شود تا حداقل ۱2 هزار پرستار 
را به بدنه پرستاری اضافه کنیم. وی در دیدار با اعضای هیئت 
مدیره های نظام پرستاری شمال غرب کشور که با حضور قاسم 
ابوطالبی نایب رئیس و یوسف درویشی عضو شورای عالی نظام 
پرستاری در دانشکده پرستاری و مامایی تبریز برگزار شد، با اشاره 
چندین  روزانه  داشت:  اظهار  لبنان  در  جنایات صهیونیست ها  به 
درخواست از سوی پرستاران کشورمان برای ارائه خدمات پرستاری 
ارائه  احتمالی  رخداد های  حوادث  و  منطقه  جنگی  مجروحان  به 
می شود و تعدادی از پرستاران با ما تماس گرفته و اعلام کرده اند 
پرستاری  نظام  سازمان  رئیس کل  بود.  خواهیم  کار  پای  ما  که 
کشور با اعلام اینکه نامه آمادگی پرستاران نیز به مسئولان ارائه 
اجرای  بابت  حاکمیت  و  دولت  نظامی،  نیرو های  از  است،  شده 
عملیات وعده صادق 2 قدردانی کرد. نجاتیان گفت: این حرکت 
نشان دهنده این بود که جمهوری اسلامی ایران هیچگاه در مقابل 
به خطر افتادن هویت و چارچوب های امنیتی ساکت نخواهد ماند 
و امیدواریم این حرکت باعث شود دشمنان بفهمند منطقه نیازمند 
صلح و آرامش است و صلح و آرامش باید به این منطقه بازگردد. 

وی با بیان اینکه مشکل عمده نظام سلامت کمبود پرستار است، 
گفت: در زمان حاضر در تبریز ۱0 هزار پرستار برای ارائه خدمات 
کشور  پرستاری  نظام  سازمان  کل  رئیس  است.  نیاز  استاندارد، 
بیمارستان  در  پرستاران صرفا  جایگاه  آیا  که  این سوال  با طرح 
است؟ گفت: برخی مشکلات بیمارستان با ارائه خدمات پرستاری 
طولانی مدت قابل حل است برای مثال یک بیمار ممکن است 
چندین ماه در بیمارستان بستری باشد که جای بیمار دیگری را 
اشغال می کند. به همین دلیل دنیا به این سمت رفته که از خدمات 
پرستاری در منزل کمک بگیرند تا در منزل بخشی از این خدمات 
ارائه شوند. نجاتیان در عین حال بر ضرورت نظارت بر خدمات 
با  آن  بر  علاوه  گفت:  و  کرد  تاکید  منزل  در  پرستاری  مراقبت 
بخش های  برخی  در  و  هستیم  مواجه  غیرمجاز  پرستاران  پدیده 
به  پرستاری،  از  غیر  و  دیگر  بخش های  از  همکاران  غیردولتی 
ارائه خدمات پرستاری مشغول هستند. وی با اشاره به برگزاری 
اسلامی  شورای  مجلس  درمان  و  یهداشت  کمیسیون  با  جلسه 
متذکر شد: کمیته پرستاری در کمیسیون بهداشت مجلس تشکیل 
تشکیل  بهداشت  کمیسیون  با  نیز  ویژه  جلسه  یک  است.  شده 
روز  تا  بهداشت  وزارت  و  دولت  به  ما  الاجل  است. ضرب  شده 
پرستار )۱7 آبان( است که در مجلس نیز این موضوع را اعلام 
نظام  سازمان  گفت:  پرستاری  نظام  سازمان  کل  رئیس  کردیم. 

پرستاری در کنار وزارت بهداشت، اما اگر از تلاش وزیر بهداشت 
حمایت می کنیم، انتظار داریم سه موضوع در حوزه پرستاری تا آن 
روز حل شود. نجاتیان ادامه داد: یکی از خواسته ها این است که 
مبلغ اضافه کار افزایش یابد؛ در خیلی از استان ها پرستار ها اعلام 
کرده اند که دیگر در اضافه کاری اجباری حاضر نخواهند شد. وی 
با اشاره به اینکه خواسته دیگر پرستاران، استخدام است، گفت: 
احتمالا مجوز استخدامی تا یک ماه آینده به وزارت بهداشت داده 
می شود تا حداقل ۱2 هزار پرستار را به بدنه پرستاری اضافه کنیم. 
رئیس سازمان نظام پرستاری اصلاح تعرفه پرستاری را یکی از 
دیگر از خواسته های این بخش عنوان کرد و گفت: باید تلاش 
کنیم ارزش نسبی خدمات پرستاری و بسته های خدمتی افزایش 
یابد. نجاتیان یادآور شد: سازمان نظام پرستاری در کنار پیگیری 
آنها  به  کمتر  که  دارد  نیز  دیگری  وظایف  قانون  مطالبات طبق 
توجه شده از جمله اینکه در پذیرش دانشجو و استاندارد دانشجو 
نظام  و  بوده ایم  توجه  کم  موضوع  این  به  ما  کند.  دخالت  باید 
پرستاری باید در این حوزه نیز ورود کند. وی با تأکید بر اینکه در 
حوزه نظام ارجاع نیز جایگاه پرستاری باید دیده شود، گفت: باید 
تعداد  تربیت کنیم.  را در زمینه های مختلف تخصصی  پرستاران 
زیادی هیئت علمی پرستاری در کشور داریم که باید از توان آنها 

بیشتر استفاده شود.

منصور پوریان، رئیس شورای تامین کنندگان دام گفت: از ابتدای 
ماه دوم تابستان با کاهش قیمت دام در بازار روبرو بودیم که 
سپس این امر به لاشه رسیده است، حال با استمرار این روند 
فروشی ها  در خرده  قیمت گوشت  رود که کاهش  انتظار می 
از توزیع روزانه  محقق شود. رئیس شورای تامین کنندگان دام 
250 تا 300 تن گوشت گرم با نرخ مصوب 370 هزار تومان 
خبر داد. منصور پوریان، رئیس شورای تامین کنندگان دام گفت: 
ابتدای ماه دوم تابستان با کاهش قیمت دام در بازار روبرو  از 
بودیم که سپس این امر به لاشه رسیده است، حال با استمرار 
خرده  در  گوشت  قیمت  کاهش  که  رود  می  انتظار  روند  این 
فروشی ها محقق شود. به گفته او، با توجه به ازدیاد تقاضا برای 

ها   قصابی  در  داخل  گوشت  فروش  بازار،  تنظیم  های  گوشت 
کاهش یافته است؛ بنابراین در بخش خرده فروشی با افزایش 
عرضه باید شاهد کاهش قیمت در  قطعات باشیم.  پوریان ادامه 
داد: در نیمه دوم سال، تقاضا برای مصرف گوشت افزایش می 
موجب  پاییز  های  بره  زایش  کنار  در  واردات  استمرار  که  یابد 
شده تا نوسانات بازار به طور کامل از بین رود که بر این اساس 
ناترازی بخش تولید و بازار تا حدودی مرتفع شده است.  رئیس 
شورای تامین کنندگان از توزیع روزانه 250 تا 300 تن گوشت 
گرم وارداتی در بازار خبر داد و گفت: هم اکنون هر کیلو گوشت 
منجمد با نرخ 300 هزار تومان و گرم 370 هزار تومان عرضه 
ناترازی بخش  اخیر،  ماه های  کلی طی  به طور  که  می شود 

تولید و بازار از طریق واردات تا حدودی مرتفع شده است که 
در صورت رفع آن به طور کامل شاهد کنترل بازار خواهیم بود. 
او قیمت کنونی هر کیلو دام سبک را 270 هزار تومان و دام 
سنگین را ۱75 هزار تومان اعلام کرد و گفت: اکنون قیمت هر 
است   تومان  هزار   550 کشتارگاه  درب  گوسفندی  لاشه  کیلو 
که با استمرار روند کاهشی قیمت دام پیش بینی می شود که 
به نرخ متعادل در بازار دست یابیم. پوریان جمعیت کنونی دام 
سبک را 70 میلیون راس اعلام کرد و گفت: ۱۱ تا ۱2 میلیون 
بینی می  از طرفی پیش  آماده کشتار است و  راس دام سبک 
بر جمعیت  میلیون راس دیگر  پاییز ۸  زایش های  با  شود که 

دام افزوده شود.

عضو کمیسیون برنامه،بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی 
با بیان اینکه باید همه قبول کنیم که متاسفانه نظارتی بر بانک های 
کشور وجود ندارد،گفت:در حال حاضر بانک مرکزی اختیارات قانونی 
لازم در رابطه با اعمال نظارت بر سیاست های پولی بانکها را دارد و 
می تواند نظارت مناسبی در این بخش داشته باشد. محسن زنگنه با 
اشاره به دفاع وزیر اقتصاد و امور دارایی در رابطه با ارائه تسهیلات 
بانک ها به کارمندان خود و همچنین توجه به اصل نظارت بانکی بر 
مبنای ابلاغ قوانین جدید بانک مرکزی، گفت: باید تاکید کنم که 
بانک ها زیر مجموعه وزارت اقتصاد و امور دارایی هستند،لذا آقای 
همتی در اظهار نظر خود و پیرو انتشار اخبار در زمینه تسهیلات 
بانک ها به کارمندان خود، قصد داشتند دفاعی از کارمندان بانکی 
انجام دهند تا این کارمندان خیلی در فضای جامعه دچار مشکل 
نشوند. نماینده مردم »تربت حیدریه« در مجلس شورای اسلامی 
ادامه داد: با این حال باید همه قبول کنیم که متاسفانه نظارتی بر 
بانک های کشور وجود ندارد و آقای همتی هم بر این مسئله تاکید 

داشتند و اذعان کردند که ما وقتی می خواهیم به بانک ها مجوز دهیم، 
نداریم.  بانک ها کاری  با  از آن دیگر  سخت گیری کرده ولی پس 
عضو کمیسیون برنامه،بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به تصویب و ابلاغ قانون بانک مرکزی، بیان کرد: این قانون از 
سال گذشته ابلاغ شد. در حال حاضر بانک مرکزی اختیارات قانونی 
لازم در رابطه با اعمال نظارت بر سیاست های پولی بانکها را دارد 
و می تواند نظارت مناسبی در این بخش داشته باشد. وی با بیان 
اینکه پیرو قانون جدید بانکی، ابزارهای نظارتی لازم برای بانک 
مرکزی تعریف شده است، گفت: این ابزارهای نظارتی به نحوی 
است که حتی هیئت عالی بانک مرکزی می توانند یک بانک را تا 
مرحله تعطیلی، تعلیق و محدودیت ترازنامه نیز پیش ببرند. عضو 
کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: در حال حاضر بانک مرکزی اختیارات لازم برای نظارت بر 
بانک ها را دارد و کاملًا می تواند بر رویکردهای بانک ها ورود کند. 
این نماینده مجلس شورای اسلامی با اشاره به مواد ۹ و ۱0 برنامه 

هفتم توسعه اظهار کرد: این مواد مربوط به عملکرد بانک مرکزی بود 
و در این بخش احکام نظارتی و بازدارنده خوبی به تصویب رسیده 
است. انتظار داریم آقای همتی پیرو وعده هایی که به مجلس دادند، 
بتوانند نظارت بر بانک ها را بیشتر کنند. عضو کمیسیون برنامه بودجه 
و محاسبات مجلس شورای اسلامی با اشاره به مشکلاتی از قبیل 
نقدینگی و کاهش ارزش پول ملی در کشور ، بیان کرد: به واقع در 
شکل گیری این مشکلات، مردم شاید یک دهم درصد مقصر باشند، 
اما مقصر اصلی نظاماتی است که بر آنها نظارتی وجود ندارد و این ها 
به خلق پول و افزایش نقدینگی نیز دامن می زنند و متاسفانه دود این 
تصمیمات به چشم مردم می رود. این نماینده مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: همچنین باید تاکید کنم که بانک ها تنها مجموعه ای 
هستند که از تورم نیز سود می برند و ضرر نمی کنند و تورم برای 
آنها منافعی هم ایجاد می کند. امیدواریم آقای همتی با تجاربی که در 
بانک مرکزی کسب کردند و آثار ناترازی ها و بی انضباطی ها را شاهد 

بودند،اتفاقات خوبی را در حوزه نظارتی بانکها رقم بزنند.

رئیس کل سازمان نظام پرستاری :

مشکلعمدهنظامسلامتکمبودپرستاراست

رئیس شورای تامین کنندگان دام :

فروشگوشتدرقصابیهاکاهشیافتهاست

عضو کمیسیون برنامه،بودجه و محاسبات مجلس :

شرایطتورمیبهنفعبانکهاست

نماینده مجلس : 

وارداتقطرهچکانیخودروسفرهدلالانراپررونقمیکند


